
 Na osnovu člana 16,Pravilnika o radu SO SOF-a,Skupština je održana 19.03.2023.,u Beogradu,u 
prostorijama Saveza,sa početkom u 11h 
 
 
                         D N E V N I  R E D  
 
 1. Otvaranje Skupštine 
 2. Izbor verifikacione Skupštine 
 3. Izveštaj verifikacione komisije 
 4. Izbor zapisničara i dva overivača zapisnika 
 5. Stanje matične knjige na dan 19.03.2023. (stari-novi članovi),izbor podpredsednika SO 
 6. Usvajanje zapisnika sa prethodne Skupštine 
 7. Izveštaj predsednika o radu u narednom periodu 
 8. Izveštaj Sekretara  o radu u prethodnom periodu 
 9. Blagajnički izveštaj 
 10. Plan rada za naredni period 
 11. Izveštaj predsednika stručno-ispitne komisije,kao i odluka oko ispita sekcije S1 
 12. Izveštaj glavnog urednika Avi-Faune 
 13. Osvrt na prethodne seminare i dogovor oko narednih. 
 14. Dogovor oko visine članarine za 2024.godinu 
 15. Određivanje visine takse za ocenu ptica na izložbama. 
 16. Razno 
 
 
                                                      I tačka 
   Predsednik Jovanović je pozdravio prisutne i na taj način otvorio Skupštinu 
Skupštini SO se obratio i predsednik SOF-a Robert Tomek,koji je prisustvovao našoj Skupštini. 
Predsednik SOF-a se osvrnuo na prethodni period rada U SOF-u. 
 
                                                     II tačka 
 
 U veriifikacionu komisiju izabrani su Matijević i Aleksić. 
Od 13  OMJ sudija bilo je prisutno  9,opravdano su bili odsutni Kulić,Antić i Sekula(član u mirovanju),a 
neopravdano Nedeljko Vasić.Od 5 Saveznih sudija opravdano su bili odsutni Angelkovski,Kostadinović 
i Disivojević(u mirovanju),prisutna su bila dva pripravnika (Milićević,Marković)a odsutni pripravnici 
Marko Stanković,Luka Mirković,Dr Nenad Lazarević,Vladimir Nikolić i Slaviša Ćirić. 
 
                                                        III tačka 
 
 Verifikaciona komisija je kostatovala kvorum i da možemo nastaviti sa daljnjim radom. 
 
                                                        IV tačka 
 
 Za zapisničara je izabran Sapožničenko,a za overivače zapisnika Marjan Matijević i Željko Aleksić. 
 
                                                        V tačka 
 Kako je gore navedeno imamo 13 OMJ sudija,5 Saveznih i 7 pripravnika. 
Za novog punopravnog člana sudijske organizacije je primljen Goran Vasiljković,koji je položio ispit za 
sekciju D,kao i nova dva pripravnika  Marko Stanković  za sekciju D i Dr Lazarević Nenad za sekciju 
C3,imamo i počasnog OMJ sudiju Ereš Arpada.Primljen je zahtev za  mirovanje sudije Radmila 
Disivojevića,sekcije C3, s tim da se izmiri članarina  do 31.03.2023.god. shodno Pravilniku o radu 
SO,ukoliko to ne bude uradio biće brisan iz matične knjige.Doneta je ODLUKA na Skupštini. 



 Za podpredsednika SO,shodno Pravilniku o radu SO,na predlog predsednika Jovanovića,jednoglasno 
je izabran Dragan Lazarević. 
Diskusija u ovoj tački je bilo mnogo.Reč je o dvojici pripravnika-ocenjivača sekcije S1.u vezi njihovog 
polaganja ispita V.Nikolića i S.Ćirića.Posle duge diskusije,Skupština  je donela  ODLUKU da se 
obojici,Vladimiru Nikoliću i Slaviši Ćirić,omogući,još samo jedan termin za polaganje i to na njihovom 
državnom prvenstvu.(maj/jun).Sekretar Sapožničenko je zadužen da odmah naredni dan pošalje 
izvod iz zapisnika,obojici kandidata-pripravnika. 
 
                                                            VI tačka 
 
 U prilogu sekretar Sapožničenko je dodao dopis od Kulića u kome je on pozdravio sve 
prisutne,poželeo uspešan rad i molio da se dopuni da je on ocenjivao još u Novoli/Leće-
Italija.Ćamilović je postavio kako je mogao da sudi kada ga niko nije delegirao.Konstantovano je da IO 
SO nije dobio nikakav dopis od strane organizatora iz Italije kao ni od sudije Kulića i zato nije ni 
delegiran. 
 
                                                              VII tačka 
 
U prilogu- jednoglasno usvojen.Izveštaj poslat nekoliko dana pre Skupštine i sa istim su upoznati svi 
članovi SO. 
 
                                                             VIII tačka 
 
U prilogu .jednoglasno usvojen. Izveštaj poslat nekoliko dana pre Skupštine i sa istim su upoznati svi 
članovi SO. 
 
 
                                                             IX tačka 
 U prilogu-jednoglasno usvojeno 
                                                              X tačka 
  
 
Kao i svi izveštaji i ovaj Izveštaj o radu je svim članovima na vreme dostavljen.Finansijski plan SO za 
naredni period nije bio  dostavljen.Kolega Aleksić pita gde je finansijski plan i ako ga nema ne 
možemo ga usvojiti. Predsednik Jovanović obrazlaže da nema finansijskog plana-više puta je ponovio, 
jer trenutno raspolažemo sa 15.000 dinara i ne mogu  da se predvide  tačni prihodi jer uplate 
kasne.Predsednik Jovanović napominje  da ćemo imati oko 600e( u dinarskoj protiv vrednosti).Na to 
Aleksić postavlja pitanje predsedniku Jovanoviću „iz čega se mi finansiramo?“.Ovde se razvija žučna 
diskusija,gde predsednik Jovanović na više puta postavljeno isto pitanje od strane Aleksića, odgovara 
više puta  "iz benzina"....na kraju je rekao iz članarina iz čega bi drugo,na to Aleksić ustaje i uz reči da 
zbog neozbiljnosti i nepoštovanja pravilnika u mnogobrojnim stvarima napušta Skupštinu,što je i 
uradio.Nakon 10-ak  minuta kolega Aleksić je  poslao na e-mail svoju ostavku na mesto člana u IO 
SO.Nakon kraće  diskusije o finansijskom planu  kolega Branislav Karajović predlaže  da planirani 
prihodi budu 70.000 din.uz rashode 30.000 din.za seminar i 40.000 din.za ostalo.Skupština 
jednoglasno prihvata predloženi finansijski plan. Sapožničenko napominje da je kolega Milan 
Đorđević na čak tri izložbe samostalno ocenjivao hibride na štampanim ocenskim listama gde je 
stajalo samo njegovo ime.Kolega Milan Đorđević  govori da se na jednoj izložbi konsultovao oko 
ocena sa kolegom Jovanovićem a na dve sa Lazarevićem i da će se prijaviti za polaganje  ispita za 
sekciju H.Na Skupštini SO je konstatovano da za naredni period najviše nedostaju sudije pripravnici za 
egzotične ptice i papagaje.Dosta je diskutovano načinu delegiranja sudija kada su u pitanju naše 
izložbe zbog ravnomernog ocenjivanja svih sudija i zbog usaglašavanja kriterijuma za ocenu ptica. 
 



 
                                                                    XI tačka 
 
 
  Predsednik stručno – ispitne komisije Dr Nenad Radojičić usmeno je obrazložio rad komisije u 
prethodnom periodu. 
                                                                    XII tačka  
 
Kolega  Lazarević urednik „AVIFAUNE“ objašnjava da je bilo velikih problema oko štamparije i da su se 
sada vratili stari vlasnici i da će ubrzo izaći dva broja po ceni od 70.000 din. po broju,ukoliko to 
propadne tražiće se druga štamparija.Lazarević napominje da do 4.aprila očekuje najnoviji broj 
„AVIFAUNE“.Kolega Milan Đorđević se ponudio oko  obaveze da se raspita u Nišu oko štamparija za 
štampanje našeg časopisa. 
 
                                                              XIII tačka 
U prošloj godini 2022.god.organizovana su tri seminara gde su predavači bili naši članovi. 
Prvi seminar je organizovan u Kruševcu u saradnji sa društvom „Zlatno pero“gde je prisustvovalo 15 
odgajivača.Drugi dvodnevni seminar je organizovan je u Nišu.Prvog dana se radilo sa živim pticama u 
kavezu sa kanarincima boje i kanarincima  stasa gde su sudije usklađivale kriterijum ocene.Na 
seminaru je došlo i do polaganja ispita za sudije.Drugog dana je bio klasičan seminar za odgajivače. 
Treći seminar održan je za vreme Balkan Kupa gde je jedan od predavača bio vođa sekcije pri OMJ -u 
G.Rikardo Rigato za hibride i faunu Evrope.Interesovanje je bilo ogromno.Ove godine se planira 
dvodnevni seminar u Somboru u periodu kraj septembra, početak oktobra meseca. 
                                                          
                                                             XIV tačka 
 Na Skupštini je doneta ODLUKA  da visina savezne članarine za 2024 god bude 2.500. din. 
 
                                                              XV tačka 
 
 Na Skupštini je doneta ODLUKA da taksa po ptici ostane ista 40. din,ali da putni troškovi budu 
korigovani jer SO usklađuje svoje putne troškove zajedno sa UO SOF-a.Skupština podseća na ranije 
donešene odluke, da minimalna naplata po ptici bude za 60 ptica,bez obzira da li je sudija ocenjivao i 
manji broj ptica. 
 
                                                              XVI tačka 
 
Podpredsednik  Lazarević se zahvalio predsedniku SOF-a ,Robertu Tomeku,koji je intervenisao kod 
predsednika COM-a Ramoe i kod novog predsednika OMJ Diega Crovasea da pored Stojadinovića  i 
on bude sudija (za kanarince boje)  na Svetskom šampionatu u Napulju,gde govori da su fenomenalno 
bili prihvaćeni,a njihovo suđenje je ocenjeno najvišim ocenama. 
 
Skupština je završena u 13,10 h. 
 
 
 
                           Zapisničar                                            Overivači zapisnika 
 
                     Goran SApožnićenko s.r.                       Marijan Matijević s,r, 
 
  
 
 



  
 

 
 


